

XC-Sjælland

Referat fra bestyrelsesmøde d. 15.2.2024 kl. 19.30 – teams-møde

Deltagere: Johnny, Benjamin, Frederik, Michael (ref)
Afbud: Jens, Peter

1. Godkendelse og gennemgang af referat fra sidste møde d. 6.12.2023

Referat gennemgået og godkendt.

Frederik har ikke haft mulighed for at deltage i opfølgende seniorinstruktørkursus i starten af 2024. Der er af DHPU givet dispensation til Frederik så han fortsat kan virke som seniorinstruktør.

Frederik **SKAL** deltage i næstkommende kursus – start 2025, ellers bortfalder seniorinstruktør bevis.

2. Klargøring og sæsonstart.

Klargøringsdag

Er fastsat til weekenden d. 6/7 april – alternativt hvis vejret er dårligt den efterfølgende weekend d. 13/14 april.

Klargøringseddelen blev gennemgået og opdateret

Johnny fastsætter endelig dato, indkalder og udsender.

Sæsonstart

Fastsat til lørdag d. 20. april

Johnny orienterer Bo så han kan lave vagtplanen for sæsonen.

Nye aktiviteter:

Skærm-pakkedag lørdag d. 9. marts kl. 10.00

I forlængelse af sidste år vil der blive mulighed for at ompakke sin skærm. Stedet skal afklares efterfølgende.

Johnny indkalder til dette.

3. Møder i 2024

Der er repræsentantskabsmøde d. 17.3.2024

Jens og Frederik deltager i dette.

4. Fondspuljeændringer

Pt. er der ingen nye udsendte ansøgninger om fondsmidler.

Vi har tilsagn til køb af ny ATV'er men tilskuddet er betinget af andet fondsbidrag, så det skal vi søge imod.

Der var en snak om hvad vi skal have fokus på at søge efter.

Ny ATV'er skal vi arbejde for at få da bilen ikke kan bruges mere.

Der er truffet beslutning om at bilen skrottes til mindste udgift for klubben, evt. "foræres" væk til én som vil afhente u/b.

Der arbejdes på nyt elektrisk spil til optræk – "optrækssystem nr. 2"

Frederik tager fat i Martin og får afklaret behov for økonomi til dette.

Vi skal arbejde for ansøgning af fondsmidler til dette spil.

Der blev snakket om at vi fint kunne bruge en brugt ATV'er og så søge det Grønne råd om tilskud til dette.

5. Skoling

På generalforsamlingen blev det aftalt at Benjamin står for ALT kontakt til nye elever. Frederik har pt. kontakt til 2 personer som han "giver" videre til Benjamin.

Der var forslag og stemning for at der arrangeres en dag/aften hvor vi kan invitere nye elever til information/inspirations møde, dels for at "få dem i gang", men også for at fastholde dem.

Benjamin arbejder videre med dette.

Der var god opbakning til at deltage i dette.

Nuværende elever.

Vi er i tvivl om Davide fortsat har interesse/mulighed for dette.

Michael tager fat i Martin og hører om han ved hvad status er, evt. Michael tager kontakt til Davide.

Tandempilot.

Pt. er det kun Frederik der kan flyve den nye vinge som tandempilot.

Det blev aftalt at nuværende tandempiloter skal "skoles" til også at kunne flyve denne.

Michael har oplyst at han gerne vil være behjælpelig med skoling for at støtte instruktørerne i deres arbejde – være "arme og ben" og gå til hånde.

Udstyr

Vi er godt opdateret på udstyret til skoling, både med seletøj, drager, tandemdrager osv.

6. Kassebeholdning.

Johnny orienterede kort:

Kassebeholdningen pt. er kr. 68.000, -

Vi afventer klubkontingenter udbetalt fra DHPU.

Vi afventer betaling kr. 10.000, - til svæveflyveklubben

7. Klubtur GB2024 18/5-26/5. DMUgen 2024 17/6-22/6

GB2024: Der er på nuværende tidspunkt ca. 4 personer der forventer at deltage.

DMUgen: Der er flere fra klubben der forventer at deltage.
Vi kan kun opfordre til at man deltager, hvad enten man er "ny" eller "gammel"
Der bliver mulighed for masser af flyvning, men ikke mindst mulighed for at få godt fællesskab med andre klubber.

8. Invitation til klubbesøg og samarbejde omkring den fremtidige strategiperiode 2026-2030

Vi har fået en invitation fra DHPU der gerne vil give os muligheden for at være en del af det fremtidige strategiarbejde der skal udarbejdes her i 2024.

De vil gerne mødes med bestyrelsen og andre fra klubben som kan være interesseret i dette arbejde. Alle der har gode input og ideer er velkomne.

Bestyrelsen er enige om at vi naturligvis skal give vores opbakning til dette.

Michael tager kontakt til DHPU(Camilla) og får arrangeret et besøg fra DHPU (Camilla og Sanne)

Michael tager kontakt til nogle fra klubben og spørger til om de er interesseret i at være en del af processen med strategiarbejdet.

9. Evt.

Vi er alle til den nye sæson og glæder os rigtig meget til at komme i luften igen.

Vi er usikre på baneforholdene, da den megen vand gør at banen er meget fugtig.